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Upphör med registrering av sopkärl i Täby

Täby kommun har kommit överens med den nya avfallsentreprenören, Urbaser AB, att
sopk?irl skall registreras vid varje tömning inklusive innehållets vikt.

Vi anser att detta är mycket olyckligt och att det utgör en väsentlig säkerhetsrisk. Med hjälp
av den här informationen kan man, med hjälp av lämpliga matematiska modeller, i ganska

stor detalj kartlägga vad som pågår i Täby. Man kan t.ex. se om militär personal befinner sig
hemma eller inte. Vid stora händelser, som en mobilisering, fär man precis information om
omfattningen. Givetvis finns också en stor risk ftir kränkningar av den personliga integriteten,
kartläggning av personers vistelseort, ftirhöjda risker ftjr inbrott mm.

Ett anmärkningsviirt faktum är att den nuvarande entreprenören, Urbaser AB (med ett spanskt

moderbolag Urbaser S.A.) via ett annat moderbolag, ägdes mellan 2016 och 2021 av CECIC,
eller China Energy Conservation Investment Corporation som är ett ftiretag som ägs av

kinesiska staten. (Denna information har vi bara hittat på spanska Wikipedia). Lämpligheten
av den här typen av ägande åir numera under lupp i många branscher. Företaget är därefter sålt

till en privat amerikansk grupp men vilka lojaliteter och möjliga bakdörrar som finns till den

ft)rre kinesiska ägaren är florstås okänt.

Risken finns alltså att viktig information om Täbys invånare når främmande makt

Vi har tagit del av de omfattande och detaljerade upphandlingsvillkoren med entreprenören.

Alla data hamnar hos entreprenören inklusive detaljerade personuppgifter. Tyvärr finns
väldigt lite om dataintegritet. Det finns en klausul om sekretess om personuppgifter men
sådana bedyranden har ofta ringa värde. Det är mycket vanligt att personlig information av

den här typen oegentligt säljs till ftiretag och andra intressenter eller sdäls eller läcker på

annat sätt. Eftersom den här informationen skickas ut på fakturor från entreprenören så frr den

också med nödvändighet en stor spridning.

Det finns ett enkelt sätt att undvika de htir riskerna. Det är att inte bedriva någon registrering.
Täby har klarat sig utmärkt fram till nu utan registrering. Vi är medvetna om att många andra

kommuner gör detta men det är inget skäl ftir att Täby ska göra fel.



Sverigedemokraterna yrkar därfiir att registrering av hämtning av sopkärl och deras
vikt omgående bör upphöra

För Sverigedemokraterna i Täby
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